

## 主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	113 和散那 Hosanna	會眾
Praise	189 奇妙十架	Congregation
	When I Survey the Wondrous Cross	
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
主 餐	526 在主聖桌前	劉再生牧師
Communion	Here, at Your Table, Lord	Rev. Solomon Liu
獻 樂		三重奏
Offertory		Trio
讀 經	哥林多後書 3:1-6	會眾
Scripture	II Corinthians 3:1-6	Congregation
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	舉 薦	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	322 堅固磐石	會眾
Praise	The Solid Rock	Congregation
奉 獻		Daniel Liu, Allie Wei
Offertory		Alvin & Brian Jiang
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

### 本週事奉表(2013年8月4日 10:00 AM)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 葉衛平弟兄 張治壽牧師 葉衛平弟兄	Sunday School 成主 Adults	聖經綜覽：楊慕生弟兄 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我： 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Betty Tong	幼幼 Toddler	Colley, Alan, Susan
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Lusheng & Lin Yi	兒主 Children	Yuan Wang Grace Chernly
Power Point	Luoman	午餐 Lunch	Potluck
音控 Audio	邵 勇弟兄	8/9 (五)團契	李曉明姊妹
司獻 Offertory	Daniel Liu, Allie Alvin & Brian Jiang	Friday Snack	馮蓓蒂姊妹 錢 鷹姊妹

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有朱慧小姐(UNTHSC), Sis. Vicky Lai (住Keller)偕兒子、婆婆，以及鄭勝澤弟兄、高妤美姊妹(SWBTS韓籍學生)初次參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
3. 今日愛筵為魏忠友執事家遷居波士頓餞行並祝福，請參加。
4. 週一至週五(8/5-9, 2-5pm)兒童假期聖經學校，請代禱、請參加。
5. 週三(8/7)禱告會在教會舉行，請參加。
6. 週五(8/9)團契為歌羅西書分組查經，請參加。
7. 下主日(8/11)為主日學升級禮，六年級升為青少年組，請為兒主、青主事工代禱。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——陳萸姊妹家、陳慕全弟兄家、陳其弟兄家、陳菁姊妹家、傅經緯姊妹家。
9. 錢鷹姊妹令尊因肺發炎在休士頓住院治療，請代禱。
10. 教會庭院花園已分區由弟兄姊妹認領維護，感謝主，若您願意參與，請洽吳文正執事。
11. 近期聚會 / 活動：\* 8/30-9/1(五~日)達福地區華人浸信會聯合退修會，即日起請向劉牧師報名。【9/1我教會主日崇拜暫停，併退修會與眾教會聯合主日暨主餐崇拜；我教會補助參加者每人50%(40元內)報名費，國際學生全額補助】\* 10/4(五)羅馬恩韻詩班聖詩佈道會。
12. 肢體關懷與代禱：\* 為身體欠安的肢體——戴玉梅姊妹、古瑪麗姊妹、李麗姊妹、楊錦花姊妹、胡李竹君姊妹、卜現法牧師、嚴生貴弟兄、吳文正執事健康；蔡旻姊妹產後復元。\* 為遠行肢體——黃琨姊妹家在密州；黃得勝弟兄外州探親；徐燕群姊妹、湯重蔭姊妹在中國；古柏恩執事伉儷在台灣。

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday Ms. Hui Zhu (UNTHSC), Sis. Vicky Lai (live in Keller) with her son and mother-in-law, and Bro. Zesheng Zheng and wife E-Mei Gao (SWBTS Korean student) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless them.
3. Lunch today will be a Farewell Feast for Deacon Wei family's relocation to Boston, please attend.
4. Mon. ~ Fri. (8/5-9, 2-5pm) Children Vacation Bible School will be held at church, please pray for it.
5. Wednesday (8/7) prayer meeting will be held at h, please attend.

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一三年八月四日 August 4<sup>th</sup>, 2013



6. Friday (8/9) fellowship will be small group bible study of the book of Colossians, please attend.
7. Sunday School promotion will be held next Sunday (8/11). 6th graders will be promoted to youth group. Please pray for the SS ministry.
8. Please pray for five families this week: Bro. Hershel Johnson and family; Bro. C.H Chernly and family; Bro. Daniel Chen and family; Sis. Jiang Chen and family; Sis. Jiangwei Fu and family.
9. Father of Sis. Ying Qian's has entered hospital in Houston due to lung infection, please pray for him.
10. Church yard maintenance has been adopted by brother and sister, thank Lord, please contact Deacon Wu if you are willing to participate.
11. Upcoming events: \* 8/30-9/1 DFWCBC Joint Retreat. 【Now begin to register, please contact pastor Liu. Church Sunday service on 9/1 will be canceled and join the retreat Unity Sunday Service and Communion at the campsite. Church will cover half of the registration fee (up to \$40) for every attendant and full for international student.】 \* 10/4 (Fri) Roman Grace Melody Music Ministries.
12. Intercessions: Pray for \* Those physically weak: Sis. Michelle Dai, Sis. Mary Krueger, Sis. Lisa Li, Sis. Jenny Yang, Sis. Judy Li, Rev. Pu, Bro. Shenggui Yan, and Deacon Ernest Wu's health. \* Sis. Min Cai's recovery. \* People traveling: Sis. Kun Huang in Mississippi; Bro. Victor Huang on visiting trip; Sis. Sandy Xu, Sis. Janet Tang in China; Deacon Dennis & Mary Krueger in Taiwan.

### 上週統計 Last Week's Statistics (2013年7月28日)

主日崇拜 Sunday Worship	114人	姊妹會 Women Group	---人
禱告會 Prayer Meeting	11人	週五團契 Friday Fellowship	51人
奉獻 General Offering	1731.00;	Building	120.00;
	VBS	100.00;	Meal 30.00

### 下週事奉表 Next Week's Services (2013年8月11日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	Minister Samuel Sun Brother Daniel Chen 劉再生牧師 陳其弟兄	Sunday School 成主 Adults	聖經綜覽：楊基生弟兄 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我： 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 劉丹輝弟兄	幼幼 Toddler	Colley, Alan, Susan
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Lusheng & Lin Yi	兒主 Children	Yuan Wang Grace Chernly
Power Point	Mansi	午餐 Lunch	陳熒姊妹 葉玉卿姊妹
音控 Audio	邵勇弟兄	8/16 (五)團契	杜一平姊妹
司獻 Offertory	Steven, Betty Brian Shao, Jack	Friday Snack	張黃麗慧師母 李曉明姊妹

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints  
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...  
 ... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female, and said, 'For this reason a man will leave his father and mother and be united to his wife, and the two will become one flesh.'  
 馬太福音 Matthew 19:4, 5

**Solomon Liu** Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773  
**Samuel Sun** Youth Pastor 孫守聖傳道 (817) 901-1645  
**Ernest Wu** Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351  
**Ivan Ho** Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393  
**Alan Yam** Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964  
**John Wei** Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047  
**David Sheng** Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

**6135 Holiday Lane**  
**North Richland Hills**  
**TX 76180**  
**(817) 614-8956**  
[glorycbc.org](http://glorycbc.org)  
[glorycbc@hotmail.com](mailto:glorycbc@hotmail.com)